

1819. Index to the Journals.

MEMBERS of the House.

Leave asked for by the Assembly that some of the Members of the House do come to and be examined before Special Committees of that House, 18, 22, 31, 41, 44, 50, 61. The leave granted and signified to the Assembly, 18, 22, 31, 41, 42, 44, 50, 61.

MESSAGES from the Governor in Chief—See Governor in Chief.

From the Assembly—See Bills and Addresses to His Royal Highness the Prince Regent.

To desire that leave be granted to Members of this House to come to and be examined before Committees of the Assembly, 18, 22, 31, 41, 44, 50, 61. The leave granted and signified to the Assembly, 18, 31, 41, 42, 44, 50, 61.

To desire that leave be granted to James Voyer, Esquire, one of the Clerks of this House to attend a Special Committee of the Assembly. The leave granted and signified to the Assembly, 37.

To desire that the plans, grounds and evidences produced to this House on the subject of the Bill granting relief to the Censitaires of the Seignior of La Salle, be communicated to them, 107.

To the Assembly.

To request a communication of plans, evidences and documents on Bills—See Bills and documents.

Requesting that Members of that House may be examined before a Committee appointed by the Legislative Council, 81, 112.

N —

OATH, See Members introduced.

ORDERS, Standing of the House.

Order of the House respecting the petitions presented to the House, 67.

The forty-fourth standing order of the House dispensed with with regard to Bills, 132, 134, 136, 137, 144.

Order of the House that the Library be open every Tuesday and Friday during the recess, 147.

PARLIAMENT, Provincial.

Proclamations for proroguing and convening it, 5, 6, 7, 8. It is met, 9, 10. It is prorogued, 10, 151.

PETITIONS laid before the House.

From the Tavern-Keepers of the City of Quebec, 13.

From Joseph Bouchette, Esquire, in support of his claims for an Indemnification. The Governor's assent that the House may proceed therein as they think proper, signified to the House, 15.

From the Huron Indians, praying for relief, 15.

From the Inhabitants of the City of Montreal, relative to the Canal from Montreal to Lachine, 15.

From the Sheriff of the District of Montreal, praying for money to repair the common Gaol of that District, 18.

From the Inhabitants of the District of Gaspé, praying for a sum of money to complete the Gaol and Court-House of that District, 18.

Index des Journaux, 1819.

MEMBRES de la Chambre.

L'Hon. Charles De Salaberry, prend le serment et son siège. Son *Writ* de sommation est entré sur les Journaux, 43, 44. Il est Sommé de se trouver à sa place, 23. Cet ordre est déchargé, 25.

Sommés de se trouver à leurs places, 45, 52, 65.

Permission demandée par l'Assemblée que des Membres de la Chambre soient examinés devant des Comités de cette Chambre, 18, 22, 31, 41, 44, 50, 61.

La permission accordée, et signifiée à l'Assemblée 18, 31, 41, 42, 44, 50, 61.

MESSAGES du Gouverneur en Chef.—Voyez Gouverneur en Chef.

De l'Assemblée.—Voyez Bills et Addresses à Son Altesse Royale le Prince Régent.

Pour demander que permission soit accordée à des Membres de la Chambre d'aller et d'être examinés devant des Comités de l'Assemblée, 18, 22, 31, 41, 44, 50, 61. La permission accordée et signifiée à l'Assemblée, 18, 41, 42, 44, 50, 61.

Pour demander que Jacques Voyer, Ecuyer, l'un des Clercs de cette Chambre aille devant un Comité Spécial de l'Assemblée. La permission accordée et signifiée à l'Assemblée, 37.

Pour demander que les plans, preuves et documens sur lesquels le Bill concernant les Censitaires de La Salle est fondé, lui soient communiqués, 107.

A l'Assemblée.

Pour demander communication des plans, preuves et documens sur des Bills.—Voyez Bills et documens.

Pour demander que des Membres de l'Assemblée soient examinés devant un Comité du Conseil Législatif, 81, 112.

N —

ORATEUR du Conseil Législatif.

Il fait rapport de la Harangue de Sa Grace le Gouverneur en Chef, à l'ouverture de la Session, 13.

Il met devant la Chambre une lettre du Greffier en Loi, et une autre du Secrétaire du Gouverneur relative à l'appointment d'un Greffier en Loi, 12.

Il met devant la Chambre les lettres d'excuses des Membres de la Chambre sur ce qu'ils ne peuvent se trouver à leurs places, 13.

Il met devant la Chambre une lettre de Wm. Cochran, Ecuyer, le Greffier en Loi, demandant un congé d'absence, 84.

Il met devant la Chambre la commission qui nomme un nouveau Greffier en Loi, 146.

L'Hon. Mr. Hale Siège comme Orateur en l'absence de l'Orateur de la Chambre, 87, 88, 90, 93, 95, 97, 101, 104.

De la Chambre d'Assemblée. Présent dans la Chambre du Conseil Législatif, 9, 11, 147.

Il présente des Bills d'aide pour la Sanction Royale, 149.

ORDRES permanens de la Chambre.

Ordres de la Chambre, relatif aux Pétitions présentées à la Chambre, 67.

La Chambre se dispense de la Règle et de l'Ordre de la